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AVHENDING AV FISKERIHAVNER I RISSA KOMMUNE  
 
Vedlegg 
1 Oversendelse av rapport vedr. avhending av fiskerihavner i Rissa kommune 
2 Rapport - avhendingsvurdering 
3 Møtereferat møte med Kystverket 25.05.10 
 
 
Sakens bakgrunn og innhold: 
Rissa kommune har mottatt en rapport fra Kystverket Midt-Norge som omhandler 
avhendingsvurdering av fiskerihavner i kommunen. Rapporten er utarbeidet 01.09.2009 med 
bakgrunn i befaring av havnene 25.11.2008. Kystverket ønsker en tilbakemelding fra kommunen ift 
synspunkter på rapporten. 
 
Rådmannen går ikke inn detaljert på rapporten men viser til denne som er vedlagt saken i sin helhet. 
Rissa kommune har hatt et møte med kystverket 20.05 hvor overingeniør Planavdelingen og leder 
Kommunalteknikk deltok. Det vises til vedlagt referat fra dette møtet. 
 
Signaler gitt fra Kystverket tilkjennegir at man ønsker et tettere havnesamarbeid med kommunen. 
Dette for at man vil ha bruken av havnene under kontroll ift de aktiviteter som er ønskelig/praktisk 
for de ulike havnene. I dette ligger at formell avtalepart med Kystverket blir Rissa kommune, som 
igjen kan inngå brukeravtaler med f. eks båtforeninger oa for løpende bruk av havnene. Bruksavtaler 
inngås for 5 år av gangen og søknad om fornying/forlengelse må sendes Kystverket senest 6 mnd 
før avtaler utløper. 
 
I rapporten gir Kystverket signal om at Fevåg havn og deler av Råkvåg havn kan være aktuell å 
avhende som aktive fiskerihavner. Kystverket er iht St.prp. nr 1, 2008- 2009 pålagt å avhende ikke-
næringsaktive fiskerihavner. Kommuner eller fylkeskommuner skal ha en fortrinnsrett ved avhending 
(salg). Man er pålagt å innhente en uavhengig verdsetting av havnene som grunnlag for videre 
forhandlinger med aktuell kjøper. Ulike faktorer vil spille inn her så som tilstand på anlegg 
(utbedringsbehov mv), juridiske forhold og servitutter inngått ved etablering av havnene, 
forhandlingsmulighet på pris og hvordan oppgjør foretas mellom partene. Disse faktorer vil man ha 
bedre grunnlag for å legge fram etter nærmere drøftinger med Kystverket. 
 



Rådmannen anbefaler at kommunestyret tar rapporten fra Kystverket til etterretning som et godt grunnlag 
for å vurderer framtidig forvaltning og drift av Kystverkets havner i Rissa kommune. For Fevåg havn og 
Råkvåg havn ber en om at kommunestyret gir rådmann klarsignal til å starte opp en forhandlingsprosess for 
eventuell overdragelse av disse 2 havnene til kommunen. 
For de havner som i framtiden skal forbli Kystverkets eiendom bør det forhandles fram formelle avtaler hvor 
Rissa kommune er direkte avtalepart opp mot Kystverket. I denne prosess er det viktig å involvere lokale 
båtforeninger og andre brukerinteresser knyttet til de ulike havnene. Rådmannen forutsetter også at det 
innen 1. oktober 2010 avholdes møter med disse brukergrupper for å informere om den prosess kommunen 
har startet opp med.  
 
 
Rådmannens innstilling: 
1. Rissa kommune tar rapport fra Kystverket Midt-Norge til etterretning som et godt utgangspunkt for 

vurdering av framtidig forvaltning og drift av Kystverkets havner i kommunen. 
2. For Fevåg og Råkvåg havner som Kystverket foreslår avhendet, ber kommunestyret rådmannen 

starte forhandlingsprosess ift en eventuell overdragelse av hele eller deler av disse havnene til 
kommunen. 

3.1 Rådmannen bes om å forhandle fram avtaler mv mellom Kystverket og Rissa kommune for de 
havner som fortsatt skal forbli Kystverkets eiendom. 

3.2 I denne prosess vil vi involvere lokale båtforeninger og andre brukergrupper som har ulike 
interesser knyttet til hver havn. 

 
 
Saksprotokoll i Rissa Kommunestyre - 17.06.2010  
Behandling: 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
1. Rissa kommune tar rapport fra Kystverket Midt-Norge til etterretning som et godt utgangspunkt for 

vurdering av framtidig forvaltning og drift av Kystverkets havner i kommunen. 
2. For Fevåg og Råkvåg havner som Kystverket foreslår avhendet, ber kommunestyret rådmannen 

starte forhandlingsprosess ift en eventuell overdragelse av hele eller deler av disse havnene til 
kommunen. 

3.1 Rådmannen bes om å forhandle fram avtaler mv mellom Kystverket og Rissa kommune for de 
havner som fortsatt skal forbli Kystverkets eiendom. 

3.2 I denne prosess vil vi involvere lokale båtforeninger og andre brukergrupper som har ulike 
interesser knyttet til hver havn. 

 
 
 
 
 

 


